
                                                        Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1 

v Košiciach, zo dňa 11.10.2021 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia 

   2. Štatút rady školy 

   3. Plán zasadnutí rady školy  

4. Zapojenie školy v projektoch – experimentálne overovanie: Zmena organizácie 

vyučovania na posilnenie čitateľskej a matematickej gramotnosti, pilotné        

overovanie zmeny RUP a vzdelávacích štandardov, program LEAF: Premena školy 

zvnútra 2021/2022, školské kluby FIE 

   5. Účasť a úspešnosť žiakov v športových súťažiach 

   6. Rôzne - diskusia 

   7. Uznesenie 

   8. Záver  

 

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková, ktorá prítomných 

požiadala o zápis do prezenčnej listiny - kontrola uznášaniaschopnosti (pozri prílohu). 

Prítomní členovia boli následne oboznámení s programom zasadnutia. 

K bodu 2: 

Predsedníčka rady školy vyzvala prítomných ku schvaľovaniu Štatútu rady školy (pozri prílohu). 

Za návrh schválenia Štatútu rady školy hlasovali prítomní takto: 

Výsledok hlasovania: 

- za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 3: 

Predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková vyzvala prítomných ku schvaľovaniu Plánu 

zasadnutí rady školy na rok 2021/2022 (pozri prílohu).  

Za návrh schválenia Plánu zasadnutí rady školy hlasovali prítomní takto: 

Výsledok hlasovania: 

- za: 6  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 4: 

Zapojenie školy v projektoch 

Riaditeľka školy Mgr. Iveta Rošková a Mgr. Radovan Chalúpka, PhD. informovali 

• o implementácii projektu experimentálneho overovania - Zmena organizácie vyučovania na 

posilnenie čitateľskej a matematickej gramotnosti. Vyučovanie žiakov na druhom stupni ZŠ 

prebieha v malých skupinách, vyučovacia hodina trvá 35 minút, podporovaná je individuálna 

príprava mimo vyučovania. 

• o implementácii pilotného overovania zmeny RUP a vzdelávacích štandardov. Od  školského 

roka 2021/2022 postupujeme podľa  flexibilnejších rámcových učebných plánov 

a redukovaných vzdelávacích cieľov a štandardov s cieľom eliminovať následky prerušenia 

školského vyučovania počas pandémie prejavujúce sa nedostatočným osvojením si 

požadovaných vedomostí a spôsobilostí žiakmi na úrovni jednotlivých ročníkov ako aj pri 



výstupe zo stupňa vzdelania. Na prvom stupni ZŠ sa zaviedlo blokové vyučovanie a došlo 

k úprave časového rozvrhu vyučovacích hodín: 

1. blok: 8:00 - 8:45 - 8:45 - 9:30 

prestávka: 9:30 - 9:45 (15 minút) 

2. blok: 9:45 - 10:30 - 10:30 - 11:15 

prestávka: 11:15 - 11:20 (5 minút) 

3. blok: 11:20 - 12:05 

 prestávka: 12:05 - 12:10 (5 minút) 

12:10 - 12:55 

Predsedníčka rady školy PaedDr. Andrea Smrečková informovala 

• o mentoringovo-koučingovom programe Premena školy zvnútra zameraného  

na budovanie kultúry rozvoja učiteľského tímu prostredníctvom kolegiálnej podpory  

a ktorého cieľom je zvýšenie kvality vzdelávania, zlepšenie klímy v škole, zvýšenie aktivít 

a vnútornej motivácie počas vyučovacích hodín zo strany učiteľov aj žiakov. Program 

bude prebiehať v dvoch moduloch - riaditeľský modul a učiteľský modul. Počas 15 

mesiacov bude naša škola intenzívne podporovaná 250 hodinami rozvoja zapojených 

učiteľov a vedenia školy, prostredníctvom individuálnej a skupinovej  práce (7,5 dňa 

spoločných školení,  

3 individuálne mentoringy pre každého prihláseného učiteľa, 3 skupinové mentoringy 

učiteľov našej školy, 6 hodín individuálneho koučingu pre riaditeľa a 4 skupinové 

koučingy  

pre riaditeľov zúčastnených škôl). Zapojená skupina - u nás 31 učiteľov plus vedenie školy. 

• o školských kluboch FIE, ktoré sa začali na našej škole realizovať od 20.09.2021 a ktoré 

zastrešuje ETP Slovensko. FIE školské kluby navštevuje 24 žiakov, ktorí sú rozdelení  

na dve skupiny: 

- 1. skupina - žiaci druhých ročníkov (počet 12), ktorá sa stretáva trikrát do týždňa na dve 

hodiny, 

- 2. skupina - žiaci štvrtých ročníkov (počet 12), ktorá sa stretáva štyrikrát do týždňa na dve 

hodiny. 

S každou skupinou pracujú dve učiteľky, ktoré sa v jednotlivých dňoch striedajú. Učiteľky, 

ktoré pracujú so žiakmi v školských kluboch FIE absolvovali kurz FIE štandard. 

K bodu 5:   

Účasť a úspešnosť žiakov v športových súťažiach 

Predsedníčka rady školy PaedDr. Andrea Smrečková informovala o atletických úspechoch našich 

žiakov, ktorí školu hrdo reprezentujú i mimo Slovenska. Športové talenty objavuje a rozvíja  

Mgr. Stanislav Striženec, ktorý im venuje všetok svoj voľný čas. 

 

K bodu 6: 

- riaditeľka školy poukázala na skutočnosť, že žiaci sa pri nástupe do školy vyznačujú 

obmedzeným ovládaním slovenského jazyka a je nevyhnutné, aby rodičia so svojimi deťmi 

rozprávali doma slovensky. Apelovala na potrebu nájsť priestor pre vzdelávanie rodičov, aby sa 

dokázali intenzívne venovať príprave detí na vyučovanie. To je zatiaľ pre našich rodičov veľmi 

náročná a často nerealizovateľná situácia - rodičia majú nízke vzdelanie, nemajú dostatočné 

možnosti sa s deťmi poobede učiť a neumožňujú im to ani socio-ekonomické podmienky, 

- prítomní ocenili pozitívne stránky vyučovania s nižším počtom žiakov v triedach: nižší počet 

žiakov v triede umožňuje individuálny prístup, väčšiu šancu prebrať učivo, ktoré žiakom 



spôsobuje ťažkosti, učiteľ všetkých žiakov dobre pozná, pozná ich rodičov a rodinné prostredie 

a podobne, 

- p. Ferčák st. - zdôraznil potrebu empatického prístupu k deťom, snahu pomáhať im a brať  

   do úvahy ich socio-ekonomickú situáciu. 

 

 

K bodu 7:  

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice konaného dňa 

11.10.2021 

Rada školy: 

a) schvaľuje 

1. Štatút rady školy. 

2. Plán zasadnutí rady školy.  

 

b) berie na vedomie: 

1. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Základnej školy Ľ.    

    Podjavorinskej 1, 040 11 Košice za školský rok 2020/2021. 

2. Zapojenie školy v projektoch – experimentálne overovanie vyučovania: Zmena organizácie     

vyučovania na posilnenie čitateľskej a matematickej gramotnosti, pilotné overovanie zmeny RUP 

a vzdelávacích štandardov, program LEAF: Premena školy zvnútra 2021/2022, školské kluby FIE.    

3. Účasť a úspešnosť žiakov v športových súťažiach. 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 

K bodu 8: 

Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným členom rady školy a hosťom za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Košiciach, 15.10.2021                                            Zapísala: PaedDr. Andrea Smrečková 

    predsedníčka RŠ  


